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Kamila Błaszczyk 

Interpelacja Nr 010/25
Pani 

Aleksandra Dulkiewicz 

Prezydent Miasta Gdańska 

Na podstawie art. 24 ust. 3  Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U.2018.994 

z późn. zm.) składam interpelację w sprawie: 

Przygotowania systemu odbioru odpadów odzieżowych 

W związku ze zmianami w segregacji odpadów od 1 stycznia, które uniemożliwiają wyrzucacie starej 

odzieży do pojemników z odpadami resztkowymi wnoszę o przygotowanie odpowiedniego systemu 

odbioru takich odpadów. Obecnie na osiedlach funkcjonują pojemniki różnych organizacji, które zbierają 

używaną odzież. Jednak do nich możemy wyłącznie wrzucić odzież nadającą się do dalszego 

wykorzystania. Brakuje więc miejsca, gdzie możemy wyrzucić odzież całkowicie niezdatną do 

wykorzystania. Do tej pory taką możliwość dawały pojemniki na odpady resztkowe, ale wraz ze zmianą 

zasad segregacji jest to już niemożliwe. Wobec nadal niewielkiej sieci Sorterowni na terenie Gdańska, 

prawidłowe pozbycie się takich odpadów dla mieszkańców może być uciążliwe. Z informacji 

napływających z innych gmin wynika,  że zdecydowano się w niektórych z nich na dodatkowe pojemniki 

na odzież w kolorze czerwonym. W przypadku gdyby takie rozwiązanie było zbyt kosztowne dla systemu, 

warto rozważyć organizację cyklicznych objazdowych zbiórek takich odpadów, tak jak jest to robione z 

elektrośmieciami i odpadami wielkogabarytowymi. Pozwoli to zapewnienie odpowiednich parametrów 

segregacji wśród mieszkańców Gdańska. 

Zgodnie z przepisem §24 ust. 6 oczekuję odpowiedzi w ciągu 14 dni. 

Kamila Błaszczyk 
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Podpis 
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